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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z licznymi zapytaniami i doniesieniami, tak¿e medialnymi, o sytuowaniu urz¹dzeñ do wy-

konywania polowania w s¹siedztwie przejœæ dla zwierzyny nad i pod ci¹gami komunikacyjnymi proszê
Pana Ministra o podjêcie dzia³añ w tej sprawie.

Trudnoœci z pogodzeniem rozwoju infrastruktury transportowej z wymogami zwi¹zanymi z ochron¹
siedlisk i zwierz¹t s¹ i tak du¿e. Polski Zwi¹zek £owiecki powinien reagowaæ równie¿ na takie sytuacje.
Tak¿e podczas mojego ostatniego spotkania z cz³onkami Komisji £owieckiej Zarz¹du G³ównego Polskie-
go Towarzystwa Leœnego podejmowaliœmy ten temat. Ogólnie panuje przekonanie, ¿e pojawiaj¹ce siê
przy drogach przejœcia dla zwierz¹t powinny byæ wolne od urz¹dzeñ do wykonywania polowania.

Dlatego te¿ uwa¿am, ¿e istnieje koniecznoœæ uzupe³nienia rozporz¹dzenia ministra œrodowiska
z dnia 23 marca 2005 r. w sprawie szczegó³owych warunków wykonywania polowania i znakowania
tusz o zapis mówi¹cy o zakazie wykonywania polowañ w pobli¿u przejœæ dla zwierzyny.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Gorczyca




